


يمنحك التصميم الخارجي المميز لسيارة دونغ فينغ A60 MAX قيادة مفعمة 
بالقوة والراحة والانسيابية، مما يجعل تجربة القيادة أكثر متعة وديناميكية.

 يأتيك التصميم الخارجي للسيارة بقاعدة عجلات بطول 2270 مم، وعرض 1870 مم 
لمظهر أكثر تميزاً وديناميكية لا مثيل لها.

| تصميم خارجي يعكس القمة في قوة الأداء



The Dongfeng A60 MAX is engineered to deliver a powerful, smooth, 
and pleasurable ride. The distinctive exterior has a spacious 2270mm 
X 1870mm wheelbase for a one-of-a-kind appearance and unrivaled 
performance.

| Premium exterior design embodying    	
  the sheer of powerful performance



| تقنية ماخ باور

تم تزود السيارة بتقنية »ماخ باور« المطورة والتي توفر لك خمس أبعاد من القوة 
التقنية كمزايا توفير الوقود وخفض الضجيج والموثوقية وتقنيات الذكاء الرقمية. 



| The Mach Power technology

The Dongfeng A60 MAX comes with the Mach Power Technology that 
guarantees the five dimensions of technological strength, including fuel 
economy, NVH, reliability, and digital intelligence.



| التميز في القوة والأداء

يعزز المحرك التوربيني المزود بأربع اسطوانات بسعة 1.5 لتر قوة الأداء لتنعم 
بقيادة مميزة حيث يولد قوة قدرها 190 حصان و300 نيوتن - متر من عزم الدوران.
يتوافق المحرك مع ناقل حركة أتوماتيكي بسبع سرعات لتوفر أكبر قدر من توفير 

استهلاك الوقود، وقدرة تسارع من الثبات إلى 100 كم / ساعة في 7.8 ثانية.



| Incomparable power and performance

The Dongfeng A60 MAX sharpens the performance edge with its 1.5-liter, 
four-cylinder turbocharged engine that produces 190 horsepower and 
300 Newton-meters of torque. The engine is compatible with a seven-
speed automatic transmission, economic in fuel consumption, and 
capable of accelerating from zero to 100 km/h in 7.8 seconds.



| أنظمة إضاءة عصرية ومطوّرة

أطلق العنان لرؤية متفردة مع تقنيات مصابيح سيارة A60 MAX بتصميمها 
العصري الذي يعمل بدوره على كشف مساحات كبيرة من الرؤية، بالإضافة إلى 

مصابيح كشف الضباب والموجودة في الجزء السفلي من السيارة. 



| Advanced and modern lighting systems

The advanced headlight technology, combined with the modern design, 
illuminates your world by lighting up larger areas of vision, in addition to 
the fog lights on the vehicle’s lower part.



| ترفيه بلا حدود
 A60 MAX اغمر حواسك بنظام الترفيه المعزز في كل رحلة، حيث تم تزويد دونغ فينغ

بشاشة تعمل باللمس بمقياس 12.25 بوصة، وشاشة أخرى رقمية بقياس 12.3 بوصة، 
بالإضافة إلى نظام صوتي احترافي مزود بـ 11 مكبر صوت لتوزيع الصوت بشكل متناغم 

في جميع أنحاء السيارة



| Limitless entertainment
Immerse yourself in the enhanced entertainment experience in every ride 
with the Dongfeng A60 MAX’s 12.25-inch touch screen and 12.3-inch 
digital screen. The whole entertainment experience is complimented with 
a professional sound system equipped with 11 speakers thoughtfully 
distributed all over the vehicle.



| فتحة سقف بانورامية واسعة
فتحة السقف البانورامية بتصميمها العصري والمميز تجعل السماء إليك أقرب، 

وتمنحك متعة الاستمتاع بضوء النهار وصفاء الليل.



| Wide panoramic glass sunroof
The panoramic glass sunroof is uniquely designed to bring you a step closer 
to the expansive sky and warm sunlight.



| دقة التصميم ورحابة المساحة الداخلية
تمنحك سيارة دونغ فينغ A60 MAX أقصى درجات الراحة من خلال أنظمة التبريد 

ذات الكفاءة العالية والمقصورة الداخلية المميزة بجمالها لتضفي على كل رحلة الجو 
المثالي الذي يناسبها.



| Thoughtful design and spacious interior
The Dongfeng A60 MAX delivers outstanding dynamics with a high level of 
comfort  through its spacious cabin, efficient cooling systems, and cutting-
edge ambiance, ensuring that every ride is a joy.



| مفتاحك لحياة أسهل
الحياة أسهل مع خاصية الدخول المريح إلى السيارة بدون مفتاح، 

 A60 وميزة التنبيه في حالة نسيان المفتاح داخل سيارة دونغ فينغ
  .MAX



| Seat massage &     	
  cooling systems

The A60 MAX is the epitome 
of reliability, performance, 
efficiency and power. The 
driver seat is equipped with 
massaging and cooling 
systems to turn long 
rides into unforgettable 
memories. 



| أنظمة المساعدة على الركن
توفّر سيارة A60 MAX مزايا تقنية مميزّة في أدق التفاصيل وتتضمن أنظمة 
مساعدة الركن والحساسات الخلفية وكاميرا بزاوية التفاف ٣٦٠ درجة لتنعم 

براحة بال مطلقة.



| Vehicle parking assistance systems 
The Dongfeng A60 MAX incorporates cutting-edge technologies into 
every detail, such as parking assist systems, rear parking sensors, and 
a 360-degree rotating camera for stress-free parking.



| الأمان والحماية في سيارة
تتميز سيارة دونغ فينغ A60 MAX بأعلى درجات الأمان والتي تتضمن 

وسائد هوائية أمامية وجانبية، ومؤشر ضغط الهواء في الإطارات، 
بالإضافة لتنبيه فتح الأبواب.



| Car Safety & security 
The Dongfeng A60 MAX is notable for its high level of safety, which 
includes front and side airbags, a tire pressure indicator, a door opening 
warning system.



Length: 4797 mm

Wheelbase: 2770 mm
Trunk capacity: 506 liters

| أبعاد السيارة
ــرقة،  ــع الس ــذار لمن ــة، وإن ــائد هوائي ــع وس ــغ A60 MAX م ــغ فين ــيارة دون ــر س تتوف
وبراغــي عجلــة ضــد الســرقة، ونظــام قفــل البــاب التلقائــي، وفتحــة ســقف كهربائية 
ــد الأمامــي،  ــند ذراع المقع ــيم، ومس ــع تقس ــة للطي60:40م ــة قابل ــد خلفي و مقاع
ومقاعــد جلــد، ودواســات مــن خليــط معدنــي ، وعجــات ألمنيــوم، وشــبك أمامــي، 
وبلوتــوث  تبريــد  وأنظمــة  يــدوي  ذات ضبــط  ومقــود  كــروم،  أبــواب  ومقابــض 

ــم المناخــي. والتحك



| Car dimensions 
The Dongfeng A60 Max 2023 1.5T E2 is available in three trim levels 
and comes standard with numerous safety and comfort features 
such as airbags, an anti-theft alarm, anti-theft wheel bolts, auto door 
lock, electric sunroof, and foldable rear seats with a 60:40 split. The 
car is equipped with a front seat armrest, leather seats, alloy pedals, 
aluminum wheels, a body-colored grill, chrome door handles, active 
steering, air conditioning, bluetooth, and climate control.

Length: 4797 mm

Wheelbase: 2770 mm
Width: 1870 mm
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 Technical feature المواصفات التقنية



| Colors | الألوان

Black | أسود

Blue | أزرق

Red | أحمر

Silver | فضة

White | أبيض
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